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Z A P I S N I K 

Sa prvog (1) redovnog sastanka Komiteta za Zajednice Skupštine opštine Dragaš, održanog 12. 

Januara 2022. godine, sa početkom u 11:00 časova, sa sledećim dnevnim redom: 

DNEVNI RED 

1. Izbor zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine Dragaš 

 

g.Samidin Xheladini – Pozdrav poštovani delegati, predsedniče i svi prisutni. Otvarama prvu 

sednicu KZ za ovu kalendarsku godinu, u ovom mandatu, na osnovu clana 43 a u vezi tacke 52 

tacka 1 Zakona o LS, GZ RKS 2008/28 clan 38 paragraf 88 tacka 2 Statuta opstine Dragas na 

osnovu kojih predsedvajauci KZ zakazuje prvu redovno sednicu komiteta za 2022 i ujedno 

predlazem sledeci dnevni red: 

1. Izbor predsedavajuceg Komiteta za Zajednice 

2. Izbor zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine Dragaš 

Ko je za usvajanje predlozenog dnevnog reda danasnjeg sastnka Komiteta za Zajednice? Ko je 

ZA-7, PROTIV-0, UZDRZANI-0. 

g.Nedzmidin Sejdilar – Poštovani, ja mislim da ste napravili veliku grešku jer u dnevnom redu 

niste stavili tačku Eventualno, a  svi znamo da takav način rada ubija parlamentarnu demokratiju. 

Mi ovde dolazimo izgleda da pričamo o tome samo što po čemu vlast želi da pričamo.  

Prva tacka dnevnog reda 

g.Samidin Xheladini – Imacemo na umu ovo sto ste rekli u vezi tacke eventualno. Postovani, 

sada prelazimo da prvo izglasamo predsedavajuceg komiteta, da li imate predloge.? 

g.Merhunisa Brenoli – Postovani delegati, mi iz nase parlamentarne grupe predlazemo Miralema 

Rahte za Predsedavajuceg Komiteta za Zajenice. 

g.Samidin Xheladini – Posto imamo samo jednog nkandidata, prelazimo na glasanje. Ko je ZA-

6, PROTIV-1, UZDRZANI-0. Ovim cestitamo Miralemu na izbor za Predsedavajuceg Komiteta 

za Zajenice i pozivamo ga za kratko obracanje. 

g.Miralem Rahte – Postovani, prvenstveno bih hteo da se zahvalim kolegama KZ koji su mi 

ukazali poverenje i izabrali me za ovu poziciju, redsedavajuceg Komiteta za Zajenice. Ovom 



2 | P a g e  
 

prilikom pozdarvljam Predsednika opstine, sve clanove komiteta, predstavnike OSCE, i sve 

ostale prisutne. Hvala. 

g.Bexhet Xheladini – Pozdrav svima, zelim srecan rad clanovima na ovom prvom sastanku KZ-

a, zelim vam uspeh i zdravlje. Na osnovu kompetencija iz ZLS br.03-L-040, clan 61, kao i na 

osnovu AU-a 02/2020 MALS-a o proceduri imenovanja podpredsednika opstina, na dnevnom 

redu sutrasnje sednice imamo izbor zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice 

opštine Dragaš, te na osnovu svega toga je kao Predsednik opstine predlazem kao moguceg 

kandidata Munezir Kuka iz veceg dela vecinske zajednice iz sela Restelica. Hvala. 

g.Nedzmidin Sejdilar – Rekli ste da se vecina iz manjiske zajednice slozila oko ovog kandidata, 

mene interesuje, da li mi znamo ko je ovaj covek, da li mi imamo njegovu biografiju, kakav je 

njegov politicki put, a posle toga, direktno pitanje za vas, da li ste vi izvrsili konsultacija sa 

nama, manjinskim odbornicima ovde u Skupstini, ako jeste, zasto ste mene diskriminisali i niste 

pozvali na konsultacije. 

g.Samidin Xheladini – Nastavice se sve preporucene demokratske mere da se sprovode. 

g.Nedzmidin Sejdilar – Moje se pitanje se odnosi direktno na predsednika, mi neznamo o kome 

se raspravlja ovde danas, ko je taj covek, neznamo sta je zavrsio, i sl.i ujedno nas tj mene jue 

direktno diskriminsao ne izvrseci konsultacije sa nama. Osvoji smo neke glasove, koliki toliki. 

g.Samidin Xheladini – Mi danas trebamo da zauzmemo jedan stav kao Komiteta da sutra 

izadjemo ispred skupstine sa nasim stavom oko kojeg smo se dogovorili. 

g.Nedzmidin Sejdilar – Sutra cemo mi debatirati oko kandidata ali neznamo ko je on. Da li moze 

danas da nam predsednik kaze ko ja ta osoba, kandidat nije ni u Sali cak. 

g.Bexhet Xheladini – Ja u mojoj odluci imam Ime i prezime, licni broj i rekao sam da je osoba iz 

Restelica, njega mi je preporucila jedna od manjinskih partija, ja sam se konsultovao sa 

manjinskim partijama ali nisam sa vasom partijom PG povodom cega trazim izvinjenje, moj 

propust. Svakako cete na Skupstini dobiti i vise podataka o kanidadtu, vase je pravo da li cete ga 

izabrati ili ne, moja ustavna obaveza jeste da u zakonskom vremenu od meseca dana zapocnem 

procedure predlaganja i imenovanja zamenika gradonacelnika. 

g.Miralem Rahte – Ja mislim da je vreme da glasamo da se predlog predsednika, da se glasa da 

se njegov predlog prosledi sutra za na skupstinu. Diskusija koju vi vodite automatski utice na 
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druge clanove ovog komiteta. Sutra je vreme kada cete moci detaljnije da razmatrate. Danas mi 

glasamo da li da podrzimo predlog predsednika ili ne. 

g.Ventaza Esati – Pozdrav svima, predsednik opstien je dao predlog, ja kao delegat iz JGP 

podrzavam njegov predlog, evo ja podrzavam i predlazem isto za podpredsednika Munezira 

Kuka, znam ga licno, on je profesor matematike, neznam sta bih vas drugo moglo interesovati.  

g.Nedzmidin Sejdilar – Predlog za podpredsednika za govornicom daje iskljucivo predsednik 

opstine u saglasnost sa nama delegatima. Posto je on rekao u saglasnost sa jednim subjektom, 

mene zanima sa kojim. Mozda se i ja saglasim, mozda ja imam drugo ime. Ako se on usaglasio 

sa jednim subjektom mozda ima samo dva glasa a ja u medjuvremenu sa drugim i imam mozda 4 

glasa, sta cemo tad. Ujedno da vas obavestim da imate 7 odbornika iz nevecinske zajednice a ne 

6 koji ce clan PDK-a i njoj nemozete oduzeti pravo da bude goranka. 

g.Bexhet Xheladini – Ja nikome nikakvo pravo ne mogu oduzeti, niti sam u mom govoru rekao 

da su 6 ili 7, mozda si bio u snu kada sam govorio. Rekao sam da sam se konsultovao sa dve 

politicke partije i nevecinske zajednice a predlog je dala JGP. Izvinio sam se zbog toga sta sam 

naprio propust i nisam konsultovao i vas po tom pitanju. To sto ste vi rekli o delegatu iz PDK to 

ja nikako nisam pomenuo za ovom govornicom. 

g.Nedzmidin Sejdilar – Postovani predsednice, ja i kada spavam, spavam sa otvorenim ocima. 

Nemam vremena da sanjam. Nisam ni ja rekao da ste vi rekli to, samo sam izneo informaciju. 

Dobro je sto ste nas obavestili da su se JGP i Koalicija Vakat usaglasili oko jednog kandidata, ja 

postujem taj dogovor i ja cu ih podrzati cim su se dogovorili.  

g.Miralem Rahte – Posto nema komentara, idemo na glasanje. Ko je za da ova tacka bude na 

dnevnom redu sutrasnje skupstine. Da je prosledimo Skupstini. Ko je ZA-4, PROTIV-2, 

UZDRZANI-0. Ovim znaci da se usvaja tacka i prosledjuje skupstini na dalje razmatranje. Ako 

nema drugih diskutanata, ovim zatvaram danasnji zasedanje Komiteta za Zajednice. Hvala.  

 

Priprema:         Predsedavajući 

Stručna služba SO Dragaš              Samidin Xheladini 

          Miralem Rahte 


